





TEXT: SILKE HENKELE | PHOTOS: DR KARIN GIRKINGER

Do not talk about how you used to be, but show how you are now

Modern aesthetic medicine makes it possible to feel fresh, relaxed, youthful and attractive again.

AESTHETICS VIENNA offers a concentrated spectrum of innovative medical methods for the aesthetic treatment of face and body. These range from wrinkle treatment, skin firming and lifting, skin rejuvenation, hyperhidrosis and body contouring, to hair removal and skin care.

With her many years of experience in aesthetic medicine, Dr Karin Girkinger, head and owner of AESTHETICS VIENNA, is empathic to her patients' personal wishes. In order to achieve optimal results, Dr Girkinger takes a lot of time to clearly explain the benefits but also the risks of each treatment and to discuss these with her patients in detail.

It is only after this thorough consultation that the physician makes a detailed aesthetic diagnosis before finally suggesting the appropriate treatment. Dr Girkinger only offers modern, minimally-invasive treatment methods which achieve incredible results and prevent the signs of aging. Here, it is always her objective to maintain the harmony of facial features and a natural, youthful and healthy appearance.

Since very recently, AESTHETICS VIENNA now also offers treatments with Venus Viva for the firming of the skin. Why not make an appointment for your first counselling interview today?

Erzähle nicht, wie Du mal warst, sondern zeige, wie Du jetzt bist

Moderne ästhetische Medizin macht es möglich, sich wieder frisch, entspannt, jugendlich und attraktiv zu fühlen.

AESTHETICS VIENNA bietet im Bereich Gesicht und Körper ein konzentriertes Spektrum an innovativen Behandlungsmethoden der ästhetischen Medizin an. Die Praxisleistungen umfassen Faltenbehandlung, Hautstraffung/Lifting, Hautverjüngung, Hyperhidrose, Körperkonturierung, Haarentfernung und Hautpflege.

Dr. Karin Girkinger, die Leiterin von AESTHETICS VIENNA, hat langjährige Erfahrungen im Bereich der ästhetischen Medizin und vermag mit viel Einfühlungsvermögen auf die ganz persönlichen Wünsche ihrer Patientinnen und Patienten einzugehen. Für ein optimales Behandlungsergebnis nimmt Dr. Girkinger sich viel Zeit, sowohl Nutzen als auch Risiken jeder Behandlung verständlich zu erläutern und mit den Patientinnen und Patienten zu besprechen.

Nach einer eingehenden Beratung erstellt die Ärztin eine genaue ästhetische Diagnose für Gesicht und Körper und empfiehlt dann die geeigneten Behandlungsmethoden. Dr. Girkinger nutzt ausschließlich moderne, minimal-invasive Behandlungsmethoden, die unglaubliche Ergebnisse erzielen und den Zeichen von Alterung vorbeugen. Hauptziel ist hierbei immer, die Harmonie der Gesichtszüge sowie ein natürliches, junges und gesundes Erscheinungsbild zu erhalten.

Seit neuestem bietet AESTHETICS VIENNA Behandlungen mit Venus Viva zur Straffung des Hautbildes an - am besten, Sie vereinbaren noch heute einen Termin für ein erstes Beratungsgespräch!

www.aesthetics-vienna.com